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Zápis z jednání okresní konference OO ČSCH Jihlava 5.11.2023 v klubovně ZO 

ČSCH v Třešti, ul. V Klínarce 

Jednání okresní konference zahájil předseda Okresní organizace ČSCH Jihlava př. 

Caha Miroslav. Současně koferenci řídil a v úvodu seznámil s návrhem programu : 

1. Návrh programu schůze 

2. Zpráva jednatele okresní organizace a jednotlivých předsedů odborných sekcí 

3. Zpráva registrátora králíků 

4. Informace pokladníka OO. 

5. Návrh plánu práce na rok 2024 

6. Stanovení pravidel pro činnost mladých chovatelů 

7. Vyhodnocení nejlepších chovatelů za rok 2023 

8. Zvolení delegáta na Valnou hromadu do Prahy dne 4.12. 2023 

9. Diskuse, závěr 

Usnesení : program konference byl schválen všemi přítomnými 

 

2 Zprávy jednatele a vedoucích okresních odborných sekcí  
     Za jednatele přednesl zprávu o činnosti předseda OO př. Caha a seznámil 

delegáty s činností okresní organizace v roce 2023. Ve svém vystoupení uvedl, že 

činnost organizace byla úspěšná. Na Krajské výstavě, která se konala v letošním 

roce v Pelhřimově se OO umístila na druhém místě kdy k vítězství chyběl 1 bod.  

     Za omluveného předsedu sekce chovatelů drůbeže uvedl, že chovatelé byli oproti 

letům předcházejícím úspěšnější, v čemž hlavně vynikly chovatelky-ženy. Také uvedl, 

že velice úspěšně si vedli na klubových výstavách členové, kteří jsou členy klubů.  

     Postupně přešel k hodnocení sekce králíků i zde vyjádřil spokojenost. Dále uvedl, 

že organizace byla nápomocná při organizaci Krajské výstavy v Pelhřimově. 

Neopomněl se zmínit, že i když nemá výhrady k letošní výstavě, tak loňská výstava 

konaná v Třešti byla o jeden stupeň na vyšší úrovni. Od hodnocení přešel postupně 

k získávání dotací od Kraje Vysočina, se kterými byl spokojen. Veřejně vyzvedl 

činnost ZO Velký Beranov, která každoročně zajištuje ukázku chovaných zvířat při 

krajských dožínkách na náměstí v Jihlavě. V závěru svého vystoupení uvedl, že CV 

v Lysé nad Labem se zůčastní se svými zvířaty 6 členů okresní organizace, která jim 

zajistí odvoz zvířat na výstavu a z ní. 

    Zprávu za sekci chovatelů holubů přednesl její předseda Partl Lukáš. Také vyjádřil 

uspokojení s výsledky  jednotlivých chovatelů. Kriticky hodnotil počet chovatelů 

holubů, která neustále klesá. 

Usnesení : Zprávy OK vzala na vědomí 

 

3. Práva registrátora králíků 
Zprávu registrátora za nemocného ing. Cahu přednesl předseda OO ČSCH a 

seznámil z počty registrovaných králíků v ZO bez těch kteří byli registrováni klubově. 

Jamné 38 ks 

Třešť 73 ks 

Pulice 25 ks 

Telč 20 ks 
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Brtnice 142 ks 

Kamenice 17 ks 

Jihlava 0 

Velký Beranov 79 ks 

V rámci okresní registrace bylo registrováno celkem 394 ks 33 plemen a barevných 

rázů. 

Usnesení : zprava OK vzata na vědomí 

 

4. Zpráva o finančním hospodaření :  
přednesl pokladník OO ing. Jakubec. Nejdříve uvedl, že v letošním roce okresní 

organizace obdržela od Kraje Vysočina celkem 80 000 korun . 

Také uvedl, že v letošním roce byly vyplaceny dotace ZO za pořádané výstavy : 

Brtnice – 4000 Kč 

V. Beranov – 4000 Kč 

Třešť – 3000 Kč 

Telč – 3000 Kč 

Puklice – 1500 Kč 

Okresní konferenci seznámil s tím, že ZO Brtnice a Puklice mají zaplaceny členské 

příspěvky i registrační kroužky. 

Na účtu má okresní organizace 474705 Kč 

v pokladně 24000,- Kč, ale dnes proplatil různé pohledávky a tak tam tolik nebude. 

Usnesení : okresní konference pokladní zprávu bere na vědomí 

 

5. Návrh plánu práce na rok 2024 : 
- Naplánování konání výstav v okrese 

Brtnice : stolní bodování králíků 1.12.2024 

               oblastní všeobecná 31.8.-1.9.2024 

Telč : všeobecná 10.-11.8.2024 

Velký Beranov : Holubářská Vysočina 27.-28.1.2024 

                          všeobecná 27.-28.7.2024 

Kamenice . posuzování jen králíků 27.-28.7.2024 

Puklice : všeobecná 17.-18.7.2024 

Třešť : Třešťský jednorožec, všeobecná 20.-22.9.2024 

Dále zajistit účast OO na krajské výstavě v roce 2024 

Usnesení : OK schvaluje navržený plán práce na rok 2024 

 

6. Stanovení pravidel pro činnost mladých chovatelů 
    V tomto bodu, který předložil výbor OO ČSCH Jihlava z důvodu, aby nedocházelo 

k různým výkladům členů ohledně činnosti mladých chovatelů a účasti na 

vyhlášených soutěžích bylo jednoznačně stanoveno, že činnost MCH v rámci OO 

ČSCH Jihlava bude v okrese probíhat pouze podle Organizačního řádu ÚKPMCH 

2017. Veškeré požadavky, poplatky aj. MCH bude schvalovat př. Vaněk Ladislav a na 
aktivy bude jezdit př. Pavlů Ivana. Takto bylo rozhodnuto z toho důvodu, že v okrese 
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není organizovaný kroužek mladých chovatelů a činnost jednotlivých MCH chce OO 

podporovat. 
Usnesení : OK schvaluje pravidla pro činnost mladých chovatelů 

 

7. Vyhodnocení nejlepších chovatelů v okrese za rok 2023 
Sekce králíků : mladý chovatel Pojer Tomáš - Hem 

                           1. Caha Miroslav - Vss 

                            2. Štrejbar Bohuslav - Ččp   

Sekce drůbeže : mladý chovatel Kopáček Miloš  

                             1. Kounková Kateřina hedvábnička modrošedá 

                             2. Schmiedová Lenka DiS zakrslá hrdvábnička 

Sekce holubů : mladá chovatelka Kara Nikola - parukář 

                              1. Partl Lukáš - italský racek 

                              2. Hink Miloslav - český stavák žlutý sedlatý 

Usnesení : OK schvaluje vyhodnocení nejlepších chovatelů 

 

8. Zvolení delegáta na Valnou hromadu ČSCH do Prahy 2.12.2023 
          Delegátem na Valnou hromadu ČSCH konanou dne 2.12.2023 v Praze byl    

      navržen předseda OO ČSCH Jihlava př. Caha Miroslav 

Usnesení : Okresní konference schvaluje Cahu Miroslava delegátem na Valnou  

                    hromadu konanou 2.12.2023 

9. Diskuse, závěr 
- v úvodu diskuse vystoupil předseda OO a uvedl, že na základě poskytnuté  dotace 

OO zakoupí ZO Puklice výstavní klece pro králíky. Dále informoval, že proběhla 

kontrola Kraje Vysočina na Vyúčtování poskytnutých dotací a jejich využití. Kontrolou 

nebylo zjiště žádných závad. Uvedl také jaké dotac budou v následujícím období 

záleží na rozhodnutí vlády. Vyjádřil přání, aby  organizované chovatelství v rámci 

Kraje Vysočina fungovalo v pohodě jako dosud. Mimo jiné také seznámil OK s tím, že 

faktury s Krajem Vysočina probíhají prostřednictvím datové schránky. 

     Dále př. Caha uvedl, že jako předseda OO byl informován o tom, že ZO Telč 

uvažuje v letošním roce uspořádat stolní bodování králíků. 

-   V návaznosti na tuto informaci se přihlásil do diskuse ing. Jakubec, jednatel ZO 

Telč a informoval, že ZO plánuje co nejdříve zateplení areálu a skutečně se připravují 

na uspořádání stolního bodování králíků.  

-    Dále v diskusi vystoupila předsedkyně ZO Kamenice  př. Schmiedová a uvedla že 

ZO Kamenice uvažuje, že výstavu v roce 2024 by uspořádali tak, že posuzováni by 

byli pouze králíci a to by se uskutečnilo v pátek odpoledne a expozice drůbeže a 

holubů by byly jen ukázkové, bez posuzování. Výstava by byla pro veřejnost 

otevřena v sobotu od rána a  v neděli. 

- př. Pavlík ze ZO Třešť vznesl dotaz na  předsedu OO ČSCH jak to vypadá se 

zakoupením alespoň pár větších výstavních klecí, že by byl nerad, aby zase došlo 

k nemilé situaci, podobné při letošní výstavě v Třešti. 
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- př. Novotný ze ZO Puklice uvedl, že letošní výstava, kterou pořádali byla již 40. 

- př. Partl ze ZO Brtnice navrhl, že větší výstavní klece pro králíky by se mely 

zakoupit tak, aby byly k dispozici již na pořádání Krajské výstavy až přijde na  OO 

řada. 

Dalších diskusní příspěvků nebylo a tak jednání okresní konference př. Caha ukončil 

a do roku 2024 popřál všem mnoho zdraví a chovatelských úspěchů. 

 

V Třešti dne  5. listopadu 2023                                                     Zapsal : 

 

                                                                                                      Pavlík Jiří 

 

 


